
 
ГРОМАДСЬКА РАДА 

ПРИ ВИКОНАВЧОМУ ОРГАНІ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

(КИЇВСЬКІЙ МІСЬКІЙ ДЕРЖАВНІЙ АДМІНІСТРАЦІЇ) 

 

ПРОТОКОЛ № 16 

засідання Громадської ради  

при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) 

 

м. Київ, вул. Хрещатик, 36  

каб. 517                                               23 травня 2024 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради – 35 осіб. 

Присутні члени Громадської ради:  18 осіб (реєстр додається). 

Присутні члени Громадської ради дистанційно: 1 особа 

 

Запрошені:  

• заступник директора Департаменту захисту довкілля та адаптації до 

зміни клімату Дундар В.В. 

• генеральний директор КП «Плесо» Савицький В.В. 

• головний спеціаліст відділу внутрішньої політики та взаємодії з 

інститутами громадянського суспільства Департаменту суспільних 

комунікацій виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) Селюк І.М. 

• представник громадського активу масиву Синьозерний Ісаєва С.А. 

• представник Ради самоврядування мікрорайону «Синєозерний» 

Тютюнник Ю.Г.  

• директор Департаменту з питань запобігання та виявленню корупції 

Тимошенко О.М. 

• заступник директора з правових питань «Ю-КОНТРОЛ» Глоба Д.М. 

 

Засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) відкриває голова 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) Кривошея Геннадій Григорович. Він 

проінформував присутніх, що зареєстровано в залі 18 членів Громадської 

ради та 1 приймає участь дистанційно із 35. Таким чином, засідання 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) правомочне. Кривошея Геннадій 

Григорович запропонував розпочати засідання. 

 



Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що відповідно до Регламенту 

Громадської ради за 2 дні до засідання опублікований наступний проєкт 

порядку денного засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації): 

 

1. Про результати проведення публічних звітів перед територіальною 

громадою міста Києва структурними підрозділами КМДА.  
                                        (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник КМДА) 

 

2. Про звіт керівництва КП «Плесо» щодо ситуації з Синім озером в 

Подільському районі.  
                                                   (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник КП «Плесо», 

                                                   представник Департаменту захисту довкілля  

                                                  та адаптації до зміни клімат) 

 

3. Щодо посилення співпраці між Департаментом з питань запобігання та 

виявлення корупції та громадськості для більшої відкритості та прозорості 

міської влади.  
 (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник Департаменту з 

                                                    питань запобігання та виявлення корупції) 
4. Про підтримку громадських організацій та благодійних фондів, щодо 

пільгової орендної плати.  
  (Доповідачі:Лисенко О.П.) 
5. Різне. 

                                                                                                                                                

Виступили:  

Кривошея Г.Г, який проінформував, що від членів Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) надійшли пропозиції щодо наповнення порядку денного 

додатковими важливими для міста питаннями та запропонував затвердити 

наступний порядок денний зі зміною черговості розгляду питань:  

 

1. Про результати проведення публічних звітів перед територіальною 

громадою міста Києва структурними підрозділами КМДА.  
                                        (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник КМДА) 

2. Про звіт керівництва КП «Плесо» щодо ситуації з Синім озером в 

Подільському районі.  
                                                   (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник КП «Плесо», 

                                                   представник Департаменту захисту довкілля  

                                                  та адаптації до зміни клімат) 

3. Щодо посилення співпраці між Департаментом з питань запобігання та 

виявлення корупції та громадськості для більшої відкритості та прозорості 

міської влади.  
 (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник Департаменту з 

                                                    питань запобігання та виявлення корупції) 
4. Про підтримку громадських організацій та благодійних фондів, щодо 

пільгової орендної плати.  
  (Доповідачі:Лисенко О.П.) 



5. Різне. 

    5.1. Про проведення круглого столу з питань діяльності органів 

самоорганізації населення м.Києва. 
 (Доповідачі:Павленко А.М.) 
    5.2.   Щодо забезпечення реалізації та гарантування конституційного права 

на звернення до органів державної влади та органів місцевого 

самоврядування.  
                                                (Доповідачі:Калько Д.О.)  
   5.3 Про розгляд звернення «Ю-Контроль» щодо проектів законів Закону 

«Про захист персональних даних» від від 25.10.2022 № 8153, а також проекту 

Закону «Про Національну комісію з питань захисту персональних даних та 

доступу до публічної інформації» від 18.10.2021 № 6177   
                                                (Доповідачі:Кривошея Г.Г., представник «Ю-контрол»)                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
ВИРІШИЛИ:  

Затвердити наступний порядок денний засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації): 

 

1. Про результати проведення публічних звітів перед територіальною 

громадою міста Києва структурними підрозділами КМДА.  
                                        (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник КМДА) 

2. Про звіт керівництва КП «Плесо» щодо ситуації з Синім озером в 

Подільському районі.  
                                                   (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник КП «Плесо», 

                                                   представник Департаменту захисту довкілля  

                                                  та адаптації до зміни клімат) 

3. Щодо посилення співпраці між Департаментом з питань запобігання та 

виявлення корупції та громадськості для більшої відкритості та прозорості 

міської влади.  
 (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник Департаменту з 

                                                    питань запобігання та виявлення корупції) 
4. Про підтримку громадських організацій та благодійних фондів, щодо 

пільгової орендної плати.  
  (Доповідачі:Лисенко О.П.) 
5. Різне. 

    5.1. Про проведення круглого столу з питань діяльності органів 

самоорганізації населення м.Києва. 
 (Доповідачі:Павленко А.М.) 
    5.2.   Щодо забезпечення реалізації та гарантування конституційного права 

на звернення до органів державної влади та органів місцевого 

самоврядування.  
                                             (Доповідачі:Калько Д.О.)   
   5.3 Про розгляд звернення «Ю-Контроль» щодо проектів законів Закону 

«Про захист персональних даних» від від 25.10.2022 № 8153, а також проекту 

Закону «Про Національну комісію з питань захисту персональних даних та 

доступу до публічної інформації» від 18.10.2021 № 6177   
                                                (Доповідачі:Кривошея Г.Г., представник «Ю-контрол»)                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            



                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

                                                              

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Перше питання порядку денного: «Про результати проведення публічних 

звітів перед територіальною громадою міста Києва структурними 

підрозділами КМДА» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який нагадав, що в минулому році, на засіданні 

Громадської ради від 15.02.2023 було прийняте рішення ініціювати публічні 

звіти звіти про свою діяльність за 2021-2022 профільним заступникам голови 

та керівникам відповідних структурних підрозділів КМДА.  

 

В цьому році на засіданні Громадської ради від 01.02.2024 було також 

прийняте рішення звернутися до керівництва міста, з пропозицією дати 

доручення структурним підрозділам КМВА (КМДА) провести публічне 

звітування за 2023 рік перед громадою міста Києва із залученням 

представників Громадської ради.  

 

Кривошея Г.Г., проінформував, що деякі Департаменти вже провели публічні 

звіти та запропонував звернутися до керівництва міста, з пропозицією дати 

доручення структурним підрозділам КМВА (КМДА) провести відповідні 

звіти до 31 липня 2024 року. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Звернутися до керівництва міста, з пропозицією дати доручення структурним 

підрозділам КМВА (КМДА) провести публічне звітування за 2023 рік перед 

громадою до 31 липня 2024 року. 
 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Друге питання порядку денного: 

«Про звіт керівництва КП «Плесо» щодо ситуації з Синім озером в 

Подільському районі»  

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який поінформував, що вже декілька разів 

оголошували тендерні закупівлі на розчистку озера та запропонував передати 

слово генеральному директору КП «Плесо» 

 

Виступили: Генеральний директор КП «Плесо» Савицький В.В., який 

повідомив, що вже є потенціний підрядник, який згідно оголошеного тендеру 

може розпочати роботи по очищенню Синього озера вже наступного місяця. 

Також повідомив, що на стан озера значно впливають кліматичні та 



техногенні фактори, включаючи хаотичну забудову прилеглих територій 

висотками. 

 

 

В обговоренні питання взяли участь: Базік О.М., Оніщенко Д.М., Ісаєва 

С.В., Тютюник Ю.Г., Білінський Т.В. 

 

Виступили: представники громадського активу масиву Синьозерний Ісаєва 

С.А. та Тютюник Ю.Г., які також наголосили, що будь-яке нове будівництво 

поруч з озером негативно вплине на його стан та поінформували про  те, що 

на вебсайті Київської міської ради 13.05.2024 опубліковано проєкт рішення 

«Про поновлення товариству з обмеженою відповідальністю «КАШТАНОВЕ 

МІСТО» договору оренди земельної ділянки від 04 червня 2008 року № 85-6-

00406 (зі змінами) для будівництва житлового будинку на просп. Георгія 

Гонгадзе, 9-б у Подільському районі м. Києва» (реєстраційний номер 

№08/231-1635/ПР).  

 

З метою недопущення зазначеного будівництва в 2020 році на розгляд 

Київської міської ради членами ініціативної групи було подано місцеву 

ініціативу про розірвання цього договору. Зазначена місцева ініціатива була 

підписана понад 2 тисячами мешканців Подільського району з ретельними 

обґрунтуванням необхідності розірвання договору з ТОВ «Каштанове місто». 

У 2017 році під час громадських слухань проєкту ДПТ в межах просп. 

Правди, вул. Газопровідної, проспекті Георгія Гонгадзе та Свободи у 

Подільському районі міста Києва від громади надійшли численні звернення 

про заборону будь-якого будівництва на вказаній земельній ділянці, що стало 

причиною відправити зазначений проєкт ДПТ на доопрацювання. 24.04.2023 

року було зареєстровано петицію №12009 «Врятуйте озеро Синє на 

Виноградарі», вона зібрала 6015 підписів, яку Київський міський голова 

Віталій Кличко підтримав і доручив виконати 20.06.2023 №08/КО-1658(п). 

 

 

Після обговорення, Кривошея Г.Г.  повідомив, що на Виноградарі вже є 

декілька недобудов, які спотворюють район та є осередком скупчення 

асоціальних та криміногенних елементів. Мешканці району протестують 

проти нових забудов, а тим більше таких, які беззаперечно вплинуть на стан 

озера Синього. Кривошея Г.Г. запропонував звернутись до міської влади з 

пропозицією відхилити проєкт рішення «Про поновлення ТОВ 

«КАШТАНОВЕ МІСТО» договору оренди земельної ділянки від 04 червня 

2008 року № 85-6-00406 (зі змінами) для будівництва житлового будинку на 

просп. Георгія Гонгадзе, 9-б у Подільському районі м. Києва»  

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти інформацію генерального директора КП «Плесо» до відома. 



2. Звернутись до міської влади з пропозицією відхилити проєкт рішення 

«Про поновлення ТОВ «КАШТАНОВЕ МІСТО» договору оренди 

земельної ділянки від 04 червня 2008 року № 85-6-00406 (зі змінами) 

для будівництва житлового будинку на просп. Георгія Гонгадзе, 9-б у 

Подільському районі м. Києва»  

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Третє питання порядку денного: 

«Щодо посилення співпраці між Департаментом з питань запобігання та 

виявлення корупції та громадськості для більшої відкритості та прозорості 

міської влади» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який проінформував, що 8 квітня 2024 року 

відбулась зустріч керівництва Департаменту з представниками Громадської 

ради при КМДА. Учасники зустрічі порушили питання, які найбільше 

хвилюють містян, зокрема щодо посилення ефективності методів комунікації 

і співпраці міста з громадськістю у питаннях протидії корупції.  

 

Виступили: директор Департаменту з питань запобігання та виявленню 

корупції Тимошенко О.М., який повідомив, що у столиці утворили робочу 

групу для оцінювання корупційних ризиків у діяльності міської адміністрації, 

затвердили положення та її персональний склад. Відповідне розпорядження 

опубліковане на Офіційному порталі Києва. Участь в цій робочій групі також 

приймають члени Громадської ради. У структурних підрозділах міської 

адміністрації створено достатньо платформ для безперешкодного 

повідомлення про корупційні чи пов’язані з корупцією правопорушення. 

Директор Департаменту з питань запобігання та виявлення корупції 

наголосив, що Департамент відкритий до співпраці та враховуватиме 

побажання й зауваження громадськості. 

 
В обговоренні питання взяли участь: Базік О.М., Оніщенко Д.М., Павленко 

А.М., Калько Д.О., Аракелян А.О., Білінський Т.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Взяти інформацію до відома та посилити співпрацю між Департаментом з 

питань запобігання та виявлення корупції та громадськості для більшої 

відкритості та прозорості міської влади. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 



Четверте питання порядку денного: «Про підтримку громадських 

організацій та благодійних фондів, щодо пільгової орендної плати» 

  

Слухали: Лисенко О.П., який повідомив, що на розгляд Київради постійною 

комісією  Київської міської ради з питань власності та регуляторної політики 

поданий проєкт Рішення  Київської міської ради №625 від 08.05.2024 року 

«Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 14 грудня 2023 

року № 7531/7572 «Про бюджет міста Києва на 2024 рік» та запропонував 

звернутись до Київського міського голови з проханням зберегти пільгову 

орендну плату для інститутів громадянського суспільства які орендують 

приміщення комунальної власності громади Києва, а саме  волонтерських, 

діяльність яких спрямована на допомогу силам оборони України та 

пільговим категоріям киян, постраждалим від російської агресії 

 

ВИРІШИЛИ: 

звернутись до Київського міського голови з проханням зберегти пільгову 

орендну плату для інститутів громадянського суспільства які орендують 

приміщення комунальної власності громади Києва, а саме  волонтерських, 

діяльність яких спрямована на допомогу силам оборони України та 

пільговим категоріям киян, постраждалим від російської агресії. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.1 п’ятого питання порядку денного: «Про проведення круглого 

столу з питань діяльності органів самоорганізації населення м.Києва» 

 

Слухали: Павленка А.М. стосовно підсумків роботи круглого столу на тему» 

Органи самоорганізації населення: сучасний стан, виклики, перспективи», що 

відбулося 16 квітня 2024 року у Дніпровському районі м. Києва. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Доручити Білінському Т.В., Павленку А.М. та Аракеляну А.О. 

організувати засідання круглого столу з питань діяльності органів 

самоорганізації населення м. Києва в червні 2024 року.  

2. Контроль за виконанням цього рішення покласти на заступника голови 

Громадської ради Павленка А.М 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.2 п’ятого питання порядку денного: «Щодо забезпечення 

реалізації та гарантування конституційного права на звернення до органів 

державної влади та органів місцевого самоврядування» 

 



Слухали: Калька Д.О., який поінформував щодо того, що зміст Додатку до 

Порядку організації та проведення особистого прийому громадян у 

Департаменті містобудування та архітектури» № 578 по суті надає право на 

особистий прийом виключно за умови наявності телефону, або фізичної 

можливості подзвонити, на що неспроможні, наприклад особи з обмеженими 

можливостями, глухонімі тощо. 

Відтак Порядок має дискримінаційний характер, який надає привілеї особам, 

які зокрема можуть записатися на особистий прийом виключно через засоби 

телефонного зв'язку. 

Таким чином, вказаний нормативно-правовий акт органу місцевого 

самоврядування, в окремих його частинах не відповідає нормативно-

правовому акту, що має вищу юридичну силу, а саме Закону України «Про 

звернення громадян». 

 

ВИРІШИЛИ: Звернутись до начальника Київської міської військової 

адміністрації генерала-полковника Збройних сил України Попка Сергія 

Миколайовича з метою вжиття заходів реагування за фактом порушення 

Департаментами виконавчого органу КМР (КМДА) Указу Президента 

України від 07.02.2008 № 109/2008 Про першочергові заходи щодо 

забезпечення реалізації та гарантування конституційного права на звернення 

до органів державної влади та органів місцевого самоврядування порядку 

державної реєстрації нормативно-правових актів. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.3 п’ятого питання порядку денного: «Про розгляд звернення «Ю-

Контроль» щодо проектів законів Закону «Про захист персональних даних» 

від від 25.10.2022 № 8153, а також проекту Закону «Про Національну комісію 

з питань захисту персональних даних та доступу до публічної інформації» від 

18.10.2021 № 6177  » 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив про отримання зазначеного 

звернення та ретельно ознайомив присутніх із поданою  інформацією. Згідно 

наданих відомостей, наразі у Верховній Раді України відбувається розробка 

проектів законів Закону «Про захист персональних даних» від від 25.10.2022 

№ 8153, а також проекту Закону «Про Національну комісію з питань захисту 

персональних даних та доступу до публічної інформації» від 18.10.2021 № 

6177 – як органу державного нагляду (контролю) в даній сфері. 

Під час розробки даних законопроектів у Верховній Раді України не було 

проведено громадських обговорень, консультацій з представниками 

провідних бізнес-асоціацій. Таким чином, громадськість та бізнес, як головні 

суб’єкти у зазначеній сфері (за винятком окремих наближених осіб), 

фактично були усунуті від можливості долучитися до їх розробки. 

Громадська участь в розробці законопроектів зробила б їх більш 

релевантними українським реаліям, Натомість, на догоду, як вбачається, 



кількісним, а не якісним показникам, авторами пропонується недостатньо 

опрацьовані проекти законів, розробка яких відбулася в достатньо 

непрозорий спосіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Звернутись до голів Громадських рад міста Києва з пропозицією підготувати 

колективне звернення  до Верховної Ради України та Президента України 

щодо підтримки ініціативи «Ю-Контрол» викладеної у листі.  

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

       

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував закрити засідання Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Закрити засідання Громадської ради Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Голова 

Громадської ради                                                                    Геннадій  Кривошея 

 

 

 

 

 

Секретар 

Громадської ради                                                                   Євгеній Слесаренко 

 
 
 
 


